
Sprawozdanie z pracy komisji Dróg, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego w miesiącu październiku 2020 

 

 

Komisja w październiku spotkała się 22.10.2020 pracując zgodnie z planem pracy komisji. 

Pracowała nad następującymi zagadnieniami : 

1. Spotkanie z komendantem Komisariatu policji w Kątach Wrocławskich. 

2. Założenia do projektu budżetu na 2021 rok. 

3.Analiza wniosków złożonych do budżetu na 2021 rok. 

4.Ocena realizacji i stanu przygotowań do zimowego utrzymania dróg. 

5.Informacja kierownika ZGM na temat utrzymania cmentarzy komunalnych 

na terenie gminy 

6.Opiniowanie uchwał 

7.Sprawy różne, wolne wnioski 

 

Ad.1 W związku z sytuacją COVID- 19 punkt został przeniesiony na miesiąc listopad. 

Ad.2 Po dyskusji członków komisji wyznaczono kilka założeń do projektu budżetu: 

Finansowanie programu nakładek i chodników na poziomie 2-2,5 mln. zł. 

Głównym wyznacznikiem tworzenia budżetu winien być WPF 

Utrzymanie dotacji dla OSP na poziomie 120000 zł. 

Dofinansowanie programu „Bezpieczna Droga” w kwocie 1 ml zł. z zastrzeżeniem nie 

realizowanie zadań jako inwestor zastępczy. 

Utrzymanie gminnego programu mierników prędkości. 

Realizacja dokończenia inwestycji w obrębie komisji już rozpoczętych i z rozwagą 

rozpoczynanie następnych zadań. 

Ad.3 Po zapoznaniu się z wnioskami do budżetu radnych, sołtysów, wydziałów urzędu, 

jednostek podległych, OSP wyraźnie można było zauważyć duży nacisk na potrzebę inwestycji 

w drogi gminne oraz oświetlenie argumentując to zwiększeniem bezpieczeństwa. Szczegółową 

analizę wniosków przeniesiono na listopad po zapoznaniu się z prowizorium budżetowym. 

AD.4 Punkt przygotowań do zimowego utrzymania dróg został zreferowany przez kierownika 

wydziału dróg i transportu. Wpłynęło 5 ofert, z których wybrano firmę Eko-raj ze Smolca, która 

przedstawiła ofertę na kwotę 159000 zł. z czego 129000 zł na utrzymanie dróg gminnych w 

terminie od 15.11.2020 do 14.04.2021 oraz 30000 na drogi powiatowe od 15.11.2020 do 

30.12.2020. Ogólnie zabezpieczono kwotę 281262 zł. Umowa z Powiatem zostanie podpisana 

w 2021 na okres 1.01.2021 do 14.04.2021. 

AD.5 Kierownik ZGM omówiła przygotowania do dnia zmarłych i obsługę cmentarzy 

komunalnych przez ZGM. Obecnie trwają prace porządkowe i zbieranie liści. W okresie Dnia 

Zmarłych zostanie zwiększona liczba pojemników na śmieci oraz toalety. 

AD.6  

Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Cesarzowice (8 głosów za) 

Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Sadków (7 głosów za,1 przeciw) 

Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Krzeptów (8 głosów za) 

Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kębłowice (8 głosów za) 

Uchwała w sprawie nadania nazwy rondom na terenie miasta Kąty Wrocławskie (8 za) 

Uchwała w sprawie zmiany drogi wewnętrznej na drogę publiczną( 8 głosów przeciw) 

 

AD.7 Komisja zapoznała się z pismami kierowanymi do komisji: 

1. Pismo Orange Polska dot. przeglądu studzienek telekomunikacyjnych 

na terenie miasta i gminy, 

2. Pismo DSDiK dot. oznakowania poziomego drogi nr 362 w m. Kąty 



Wrocławskie, 

3. Pismo do wiadomości radnych kierowane do komisariatu Policji dotyczy pomiarów 

prędkości pojazdów, 

4.Pismo do wiadomości radnych kierowane do DSDiK dotyczy zagrożenia ruchu, 

5.Pismo do wiadomości radnych kierowane do Starostwa Powiatowego dotyczy zagrożenia 

ruchu, 

6.Pismo sołtysa wsi Kamionna dotyczące poprawy bezpieczeństwa na drodze gminnej, 

7.Pismo PKP Polskie Linie Kolejowe S.A w sprawie przejazdu kolejowo-drogowego obręb 

Wszemiłowice-Jurczyce, 

8.Pismo Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Zachowicach,  

9.Pismo o obniżenie progów przy chodnikach w Kątach Wrocławskich -pismo skierowano do 

odpowiedniego wydziału. 

10.Pismo handlujących na targowisku -pismo skierowane do załatwienia zgodnie z 

kompetencjami do wydziału GK 

11.Pismo mieszkańców dotyczące budowy ciągu pieszo-rowerowego Mokronos-Oporów. 

12.Pismo mieszkańców Mokronosu Górnego w sprawie zmiany organizacji ruchu na ul. 

Konwaliowej w Mokronosie Górnym.-pismo skierowane do wydziału celem analizy wniosku. 

13.Pismo wydziału DiT w sprawie utworzenia punktu ważenia pojazdów w Kątach 

Wrocławskich  przy ul. Przemysłowej zaopiniowano pozytywnie (6 głosów za,1 przeciw). 

Komisja zapoznała się z opinią wydziału dróg w sprawie zmiany organizacji ruchu ul. 

Kościelnej w Smolcu, która była negatywna. 

Komisja omówiła również przy udziale pani Sołtys i mieszkańca Nowej Wsi Wrocławskiej 

petycję w sprawie drogi powiatowej Nowa Wieś Wrocławska-Zabrodzie. Wniosek o 

zabezpieczenie obecnie środków na dofinansowanie zadania Starostwa Powiatowego według 

komisji jest bezzasadny gdyż nie jest znana kwota inwestycji oraz plany i budżet inwestycyjny 

Starostwa Powiatowego na rok 2021 

 

Komisja nie podjęła żadnych wniosków i tym samym zakończyła obrady. 

Komisja w miesiącu listopadzie planuje obrady na dzień 19.11.2020 w formule spotkania on-

line. 

 

                                                                        Przewodniczący Komisji DBiPP  
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